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     Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů  
Zápis                                        Z7/007 

 
z  7. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 17.12.2015  

v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 
 

Materiály: Rozneseny 11.12.2015  
                   + e -mailem odkaz  
 

Materiály rozdané u prezence:  
4.3 Rozpočtové opatření č. 13/2015 
 
 

Program zasedání: 
1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2015 
4. Rozpočtová opatření 
5. Návrh odpisu nákladů na zmařenou projektovou dokumentaci 
6. Informace o stavu plnění investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 2015 
7. Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2016 
8. Změny ÚPmB 
9. Prodej, směna majetku města Brna 
10. Odměna člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která není členkou ZMČ               

Brno-jih - za II. pololetí 2015 
11. Odměna pro neuvolněného zastupitele MČ Brno-jih, člena  Komise – Kronikář MČ 

Brno-jih  
12. Návrh na změnu zřizovacích listin ZŠ a MŠ 
13. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna  
14. Různé 
 

Přítomni:  19 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
 
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.04 h – stav 19 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 7. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 11.12.2015 + e -mailem odkaz, 
které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. 
U prezence zastupitelé obdrželi materiály: 4.3 Rozpočtové opatření č. 13/2015 
 
                            
1.1 Program zasedání 
 
Hlasování:  pro – 19        proti – 0           zdržel se – 0 
Program zasedání byl schválen 
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1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

pí Dita Nová 
p. Petr Kittner 
Hlasování: pro – 19   proti – 0    zdržel se – 0  

 
Za ověřovatele zápisu byli schváleni pí Dita Nová a p. Petr Kittner. 
 
 

1.3 Schválení zápisu 6. ZMČ Brno-jih  Z7/006 ze dne 22.10.2015  
 

Nebyla vznesena námitka k minulému zápisu ZMČ Brno-jih Z7/006 – považuje se zápis za 
schválený (není nutné hlasovat). 
Zápis 6. zasedání ZMČ Brno-jih Z7/006 byl schválen bez připomínek.  
 
 
 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut – 18.09 h 
Pan starosta vyzval přítomné občany, aby se přihlásili, pokud mají nějaké dotazy. Jelikož se 
žádný přítomný občan nepřihlásil, ukončil starosta tento bod jednání. 
  
 
 

ad 3) Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 
2015 

 
3.1 
Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2015  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 29. zasedání dne 11.11.2015 

 
Zdůvodnění: 
V souladu s novelou zákona o účetnictví č.563/1991 Sb. ve znění pozdějších předpisů, 
konkrétně §4 odst. 8 písm. w), který stanoví, že prováděcí právní předpis upraví požadavky na 
organizaci schvalování účetních závěrek vybraných účetních jednotek a způsob poskytování 
součinnosti osob zúčastněných na tomto schvalování, reagovalo Ministerstvo financí vydáním 
„Vyhlášky o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních 
jednotek“ vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 
některých vybraných účetních jednotek, ze dne 22. 07. 2013. Vydáním vyhlášky se naplňuje 
ustanovení § 4 odst. 8 písm. w) zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, v platném znění.  
Povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012 Sb., kterým se mění 
zejména zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), oba v platném znění.   
Podle zákona č.128/2000 Sb., §84 odst.2 písm.b) je zastupitelstvu obce vyhrazeno mimo jiné 
schvalovat účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni. 
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Obsah:  
A. Podklady pro schválení účetní závěrky  
     1.Mezitímní účetní závěrka  
        1.1 Rozvaha - ke 30. 9. 2015 
        1.2 Výkaz zisku a ztrát - ke 30. 9. 2015  
        1.3 Příloha – ke 30. 9. 2015 
        1.4 Přehled o peněžních tocích – ke 30. 9. 2015 - nepovinné 
        1.5 Přehled o změnách vlastního kapitálu – ke 30. 9. 2015 - nepovinné 
     2. Obecné informace vztahující se k některým výše uvedeným účetním výkazům 
     3. Informativní zpráva o plnění příjmů a výdajů ke 30. 9. 2015  
      
Projednáno v RMČ Brno-jih:   
RMČ Brno-jih vzala na vědomí mezitímní účetní závěrku M Č Brno-jih ke 30. 9. 2015, 
čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 
Nebyly shledány závažné nedostatky. RMČ Brno-jih tento materiál schválila na 29. zasedání 
konaném dne 11.11.2015 a postoupila materiál ZMČ Brno-jih. 
 
 
Předložení informativní zprávy: 
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí mezitímní účetní závěrku M Č Brno-jih ke 30.9.2015, 
čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 
Nebyly shledány závažné nedostatky.  
 

 
ad 4) Rozpočtová opatření 
 

4.1  
Rozpočtové opatření č. 11/2015  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 29. zasedání dne 11.11.2015 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je úprava rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- snížení příjmů za nájem ZŠ – budova Sokolova 4 – týká se ukončení nájmu VŠAP (Vysoká 

škola aplikovaného práva); zvýšení příjmů za dlužné školné na MŠ Hněvkovského – úhrada 
dluhu; neinvestiční přijaté dotace od města na SVČ Sluníčko Tuháčkova 39                                       
(50 % nákladů); neinvestiční dotace na opravu elektroinstalace společných prostor v domech 
Za Mostem 2, 4, 6, 8, 10, 16 a Schwaigrova 1, 3, 5, 7, 9, 11; investiční dotace na akci 
„Zateplení domu Kšírova 134“; investiční dotaci na akci „Zateplení a výměna oken v domě 
Černovická 10“ ; ostatní přesuny mezi položkami dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih. 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  
- investiční akci „Zateplení domu Kšírova 134“, „Zateplení a výměna oken v domě 
Černovická 10“ a „Hodiny Mariánské náměstí“; dorovnání sociálního fondu do skutečné 
výše jeho tvorby a čerpání; navýšení příspěvku na činnost pro ZŠ Tuháčkova o SVČ 
Sluníčko (50 % nákladů); navýšení položky na opravy a udržování budovy na ulici    
Sokolova 2a, týkající se opravy WC a rozvodů vody a ostatní úpravy rozpočtu podle 
skutečného plnění či předpokládaného plnění rozpočtu do konce roku 2015. 
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Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 11/2015 – viz příloha. 
 
 
 

4.2  
Rozpočtové opatření č. 12/2015   

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je úprava rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- odvody z investičních fondů MŠ a ZŠ ve výši odpisů (pouze technické zhodnocení). 
Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  
- navýšení mzdové položky na VPP, sociální a zdravotní pojištění za VPP (bude uhrazeno ze 

SFEU a SRČR až začátkem roku 2016); odvody z investičních fondů příspěvkových 
organizací Koupaliště Brno-jih, MŠ a ZŠ ve výši odpisů (pouze technické zhodnocení); 
náhrada placená obyvatelstvu z pojistné události (spoluúčast) za spadený strom na automobil 
na ulici Schwaigrova; oprava střechy na domku při MŠ Hněvkovského (pan xxx). 

Poznámka: 
VPP – Veřejně prospěšné práce 
SFEU – Sociální fond Evropské unie 
SR ČR – Státní rozpočet České republiky 
a ZŠ ve výši odpisů a ostatní úpravy rozpočtu podle skutečného plnění či předpokládaného 

plnění rozpočtu do konce roku 2015. 
 
 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí předložené rozpočtové opatření č.12/2015 – viz příloha. 
 
 
4.3  
Rozpočtové opatření č. 13/2015   

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 32. zasedání dne 16.12.2015 
 
Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je úprava rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- financování – bude uhrazeno až v průběhu roku 2016 ze SF EU 82,38 % a 17,62 % ze SR 
ČR 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  
- navýšení mzdové položky na VPP, sociální a zdravotní pojištění za VPP (bude uhrazeno ze 

SF EU a SR ČR až začátkem roku 2016). 
 
Poznámka: 
VPP – Veřejně prospěšné práce 
SF EU – Sociální fond Evropské unie 
SR ČR – Státní rozpočet České republiky 
 
Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí předložené rozpočtové opatření č.13/2015 – viz příloha. 
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ad 5) Návrh odpisu nákladů na zmařenou projektovou 
dokumentaci 

 

5.1   
Návrh odpisu nákladů na zmařenou projektovou dokumentaci 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Zdůvodnění: 
Rozepsaná výše odpisu zmařených nákladů u investiční akce jsou uvedeny v tabulce viz níže. 
Jedná se o náklady na předprojektovou a projektovou přípravu, která nebude dále využita 
z důvodu prodeje dané nemovitosti jinému subjektu. 
 
1. Projektová dokumentace na vybudování investiční akce „Nákup nemovitostí“ – přestavba 
hotelu Bílá růže. 
Finanční prostředky ve výši Kč 23.000,-- byly vynaloženy v roce 2015 na zhotovení podkladů pro 
projektovou dokumentaci „Nákup nemovitostí“ – přestavba hotelu Bílá růže. Vzhledem k tomu, že 
v roce 2015 došlo k prodeji dané nemovitosti jinému subjektu, stala se vypracovaná projektová 
dokumentace neupotřebitelnou a nerealizovatelnou. Finanční odbor proto předkládá návrh voleným 
orgánům MČ Brno-jih na odpis zmařené investice - projektové dokumentace ve výši Kč 23.000,--. 

 
Název stavby Zmařené náklady v Kč 
Projektová dokumentace na vybudování investiční akce „Nákup 
nemovitostí“ – přestavba hotelu Bílá růže 

23.000,-- 

Celkem 23.000,-- 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje odpis nákladů na zmařenou projektovou dokumentaci z účtu 
nedokončených investic MČ Brno-jih v celkové výši Kč 23.000,-- dle výše uvedené tabulky.  
 
Hlasování:     pro – 11         proti – 0         zdržel se – 8 
Usnesení bylo přijato 
 
      
 

 ad 6) Informace o stavu plnění investičních akcí schválených 
v rámci rozpočtu roku 2015 

 
6.1   
Informace o stavu investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 
2015 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015. RMČ Brno-jih vzala na 
vědomí informaci o stavu investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 2015. 
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Zdůvodnění:  
V rámci schváleného rozpočtu je každoročně schvalován „Seznam investičních akcí určených 
k postupné realizaci“, který se každoročně aktualizuje a doplňuje. Kvůli přehlednosti 
předkládáme tento seznam s poznámkou psanou kurzívou o stavu dané investiční akce. 
Viz příloha. 
 
Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí informaci o stavu investičních akcí schválených v rámci 
rozpočtu roku 2015 – viz příloha.  
 
    

ad 7) Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2016 
 
7.1   
RRoozzppooččeett   MMČČ  BBrr nnoo--jj iihh  nnaa  rr ..  22001166 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Obsah:  
Rozpočet MČ s komentářem členěný na kapitoly a oddíly-paragrafy 
Rozpočet bytového odboru - správy bytového fondu 
Příloha č. 1: Seznam investičních akcí 
Příloha č. 2: Tabulková část-příjmy a výdaje členěné oddíl-paragraf 
 

Mgr. Haluza – Jak je rozpočet předkládán a schvalován, není z toho možné nic vyčíst. 
Požadavek, aby byla příloha, kde by bylo evidentní, o co v jednotlivých kapitolách jde 
(rozklíčování) – příloha č. 3.                         
p. starosta – Bude vyřešeno v rozklikávacím  Rozpočtu  na internetu. 
Ing. Bártová (vedoucí FO) – Ještě dnes večer pošle zastupitelům v elektronické podobě (je 
zveřejněno na webových stránkách). 
 

Projednáno  na zasedání  R7/030 RMČ Brno-jih dne 26.11.2015. Rada MČ Brno-jih                   
a Finanční výbor ZMČ Brno-jih  návrh upravili, s tímto souhlasí a doporučují ZMČ Brno-jih 
rozpočet na r. 2016 odsouhlasit a přijmout následující usnesení: 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, písm. b)  zákona                                
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v platném znění předložený rozpočet MČ Brno-
jih na r. 2016 v závazných ukazatelích členěných na oddíl-paragraf viz příloha č. 2.  
 
ZMČ Brno-jih dále souhlasí s tím, že schválené a nevyčerpané finanční prostředky na 
investiční akce, jejichž realizace započala v roce 2015 a potrvá i v roce 2016, budou 
přesunuty v rámci rozpočtového opatření začátkem roku 2016 do upraveného rozpočtu 
MČ Brno-jih roku 2016 s tím, že takové rozpočtové opatření bude realizováno na 
základě jeho schválení radou MČ Brno-jih z důvodu zachování plynulosti realizace 
těchto investičních akcí. Ostatní investiční akce určené k realizaci v r. 2016, které nejsou 
uvedeny v tomto návrhu rozpočtu, budou odsouhlaseny a finančně pokryty až na dalším 
zasedání ZMČ v 1. čtvrtletí r. 2016.   

 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 9 
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Usnesení bylo přijato 
ad 8) Změny ÚPmB 
 
8.1    
Vyjádření ke změně Územního plánu města Brna. Žádost o vyjádření 
k návrhu na pořízení změny Územního plánu města Brna. Pozemek  parc. 
č. 915/30 v k.ú. Přízřenice. Změna spočívá v převedení z plochy nestavební 
na plochu stavební – pro bydlení na pozemku parc. č. 915/30 v k.ú. 
Přízřenice. Žadatel: xxx. 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 50. zasedání dne 14.11.2012 
                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 28. zasedání dne 26.10.2015 

 

Usnesení:   
ZMČ Brno-jih na základě doporučení RMČ Brno-jih nesouhlasí s návrhem změny z plochy 
nestavební na plochu stavební – pro bydlení na pozemku parc. č. 915/30 v k.ú. Přízřenice do 
doby zpracování technického návrhu řešení dopravních staveb v daném území na základě 
územně plánovacích podkladů. 

 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 
8.2          
Vyjádření MČ Brno-jih k návrhu ZUR JmK 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Komentář: 
Dne 18.11.2015 se na radnici MČ Brno-jih uskutečnila pracovní porada k návrhu ZUR JmK. 
Předmětem jednání byl návrh ZUR JmK a harmonogram jeho přijímání. 
 
Obsah (přílohy):        

1) prezentace na CD + odkaz xxx 
2) dopis 

 
Proběhla diskuse ohledně návrhu ZUR JmK a předkládaného textu dopisu MČ Brno-jih 
podporující stanovisko SMB ve věci Zásad územního rozvoje JmK (Mgr. Haluza,                   
p. místostarosta, Ing. Harant, Ing. Dočekal, p. starosta). 
 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih na základě doporučení RMČ Brno-jih Brno souhlasí s textem dopisu MČ 
Brno-jih podporující stanovisko SMB ve věci Zásad územního rozvoje JmK. 

 
Hlasování:     pro – 8         proti – 7         zdržel se – 4 
Usnesení nebylo přijato 
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ad 9) Prodej, směna majetku města Brna 

 

9.1                           
Žádost  MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67  Brno, o vyjádření ke 
směně pozemku p.č. 630 ve vlastnictví pana xxx, za pozemek  p.č. 620/1, ve 
vlastnictví statutárního města Brna, oba v  k.ú. Horní Heršpice.   

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 29. zasedání dne 11.11.2015 
Komentář: 
Pan xxx je spoluvlastníkem nemovitých věcí – pozemku p.č. 619 a stavby RD na                  
p.č. 619 v k.ú. Horní Heršpice. Zahradu p.č. 620/1 má v pronájmu paní xxx, spoluvlastnice 
pozemku a budovy na  p.č. 619, k.ú. Horní Heršpice. 
 
Proběhla diskuse ohledně předkládaného materiálu – směny pozemku p.č. 630 ve vlastnictví 
pana xxx, za pozemek  p.č. 620/1, ve vlastnictví statutárního města Brna, oba v  k.ú. Horní 
Heršpice  (Mgr. Haluza, p. starosta, Ing. Dočekal, UČR p. Reich, Ing. Harant). 
 
Mgr. Haluza podal protinávrh k bodu 9.1: „ZM Č Brno-jih doporu čuje…..“  (doporučení 
směny pozemku). 
 
Hlasování o protinávrhu Mgr. Haluzy (doporučení směny pozemku): 
Hlasování:     pro – 9         proti – 3         zdržel se – 7 
Protinávrh Mgr. Haluzy nebyl p řijat  

 
Pan starost přečetl původní návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih nedoporučuje  směnu pozemku p.č. 630 o výměře 110 m2 ve vlastnictví pana 
xxx, za pozemek p.č. 620/1 o výměře 397 m2 ve vlastnictví statutárního města Brna, vše v k.ú. 
Horní Heršpice, a to s doplatkem, pro pana xxx. ZMČ Brno-jih ruší usnesení                       
16. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 03.09.2009, bod 7.7.: ZMČ Brno-jih schvaluje 
směnu pozemku p.č. 630 o výměře 110 m2, ve vlastnictví žadatelky za pozemek p.č. 620/1                
o výměře 397 m2, vše v k.ú. Horní Heršpice, ve vlastnictví statutárního města Brna, a to 
s doplatkem, pro paní xxx. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně 
MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 6         zdržel se – 3 
Usnesení bylo přijato 
   
                            
9.2                      
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67  Brno, o vyjádření 
k prodeji  pozemků p.č. 420/4, p.č. 420/9, p.č. 420/10, p.č. 420/16,                         
p.č. 420/35, p.č. 420/36, p.č. 420/37, p.č. 420/38, p.č. 420/39, p.č. 420/40,                 
p.č. 422/7, p.č. 422/59 a p.č. 422/60, vše v k.ú. Dolní Heršpice. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Komentář:  
žádost o koupi pozemků si na MO MMB podaly dvě firmy:  
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− VIENNA POINT a.s., žádá o odkoupení všech uvedených pozemků a má je všechny 
pronajaty od městské části Brno-jih 

− MIBA s.r.o., žádá o pozemky p.č. 420/10, p.č. 422/7, p.č. 422/59, p.č. 422/60 a část 
pozemku p.č. 420/16 (cca 494 m2) za účelem výstavby haly pro truhlářskou výrobu 

Usnesení:   
ZMČ Brno-jih nedoporučuje  prodej pozemků p.č. 420/4, p.č. 420/9, p.č. 420/10,                        
p.č. 420/16, p.č. 420/35, p.č. 420/36, p.č. 420/37, p.č. 420/38, p.č. 420/39, p.č. 420/40,                     
p.č. 422/7, p.č. 422/59 a p.č. 422/60, vše v k.ú. Dolní Heršpice. ZMČ Brno-jih ukládá 
majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 
 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

     
                          
9.3                      
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67  Brno, o vyjádření 
k převodu pozemků p.č. 222/23, p.č. 222/24, p.č. 204/22 a p.č. 47/21, vše 
v k.ú. Horní Heršpice, do majetku Správy železniční dopravní cesty, státní 
organizace.   

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Komentář:  
Uvedené pozemky jsou ve vlastnictví statutárního města Brna a nejsou svěřeny MČ. Pozemky 
p.č. 222/23, p.č. 222/24, jsou zastavěny drážní infrastrukturou a nacházejí se v drážním 
areálu, na p.č. 204/22 je vybudována protihluková stěna a jsou zde položeny inženýrské sítě 
sloužící pro potřeby dráhy, a na p.č. 47/21  se nachází kolejiště a další drážní infrastruktura, 
vše v k.ú. Horní Heršpice. Uvedené stavby byly na předmětných pozemcích vybudovány 
v rámci realizace stavby „ČD Brno l. část odstavného nádraží, 1. etapa.“ 
 
Návrh usnesení:   
ZMČ Brno-jih doporučuje prodej pozemků p.č. 222/23, p.č. 222/24, p.č. 204/22                                 
a p.č. 47/21, vše v k.ú. Horní Heršpice do majetku Správy železniční dopravní cesty, státní 
organizace. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 
 
 
Proběhla diskuse ohledně předkládaného materiálu – převod pozemků p.č. 222/23,                      
p.č. 222/24, p.č. 204/22 a p.č. 47/21, vše v k.ú. Horní Heršpice, do majetku Správy železniční 
dopravní cesty, státní organizace (Ing. Harant, p. starosta, Mgr. Haluza, Ing. Vacek). 
Z diskuse vyplynul požadavek výše uvedené pozemky směnit, ne  prodat.  
 
Pan starosta uvedl, že nechá prověřit možnost směny za jiné vhodné pozemky a navrhl 
změnu usnesení: 
 

Usnesení:   
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ZMČ Brno-jih doporučuje směnu pozemků se Správou železniční dopravní cesty, státní 
organizace, za jiné vhodné pozemky na území MČ Brno-jih. ZMČ Brno-jih ukládá 
majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 
 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
                              
9.4                      
Žádost firmy CIDEM HRANICE, a.s., se sídlem Skalní č. 1088, 753 01 
Hranice o vyjádření ke směně částí pozemků p.č. 406/1 p.č. 406/44 a p.č. 
406/46, ve vlastnictví firmy CIDEM HRANICE, a.s.,  za pozemek p.č. 
406/42 a část pozemku p.č. 406/45, ve vlastnictví statutárního města Brna, 
vše v k.ú. Dolní Heršpice. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Proběhla diskuse ohledně předkládaného materiálu – směně částí pozemků p.č. 406/1                     
p.č. 406/44 a p.č. 406/46, ve vlastnictví firmy CIDEM HRANICE, a.s.,  za pozemek            
p.č. 406/42 a část pozemku p.č. 406/45, ve vlastnictví statutárního města Brna, vše v k.ú. 
Dolní Heršpice (Mgr. Haluza, p. místostarosta, UČR – p. Reich, Ing. Harant, Ing. Dočekal). 
Diskuse – doporučit směnu pozemků; studie dopravní infrastruktury; možnost rozrůstající 
výstavby hal na skladování; aktualizace ÚP zrušena – musí být ÚP schválen, nelze předjímat,   
jak bude vypadat ÚP i trasa obchvatu.  
 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih nedoporučuje  směnu  částí pozemků p.č. 406/1, p.č. 406/44 a p.č. 406/46, 
ve vlastnictví firmy CIDEM HRANICE, a.s., se sídlem Skalní č. 1088, 753 01  Hranice,                    
IČ: 14617081, za pozemky p.č. 406/42 a část pozemku p.č. 406/45, ve vlastnictví statutárního 
města Brna, vše v  k.ú. Dolní Heršpice. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru 
vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 1         zdržel se – 7          (nehlasoval – 1) 
Usnesení bylo přijato 
 

                              
9.5                      
Žádost MO MMB, Malinovského  nám. 3, 601 67  Brno o vyjádření 
k prodeji pozemku p.č.  308, k.ú. Horní Heršpice. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Komentář:  
Pozemek p.č. 308 v k.ú. Horní Heršpice je ve vlastnictví statutárního města Brna a není 
svěřen MČ Brno-jih. O svěření do práva hospodaření MČ Brno-jih bylo požádáno 
30.07.2014. 
 

 
Proběhla diskuse ohledně předkládaného materiálu – prodej pozemku p.č.  308, k.ú. Horní 
Heršpice (Mgr. Haluza, UČR – p. Reich, p. Kittner). Diskuse – doporučit prodej pozemku pod 
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RD; umístění přístřešku pro zastávku MHD na nemovitosti; vlastnictví pozemku - větší 
možnosti MČ k vyjednávání).  
 
Mgr. Haluza podal protinávrh k bodu 9.5: „ZM Č Brno-jih doporu čuje…..“  (doporučení 
prodeje pozemku). 
 
Hlasování o protinávrhu Mgr. Haluzy (doporučení směny pozemku): 
Hlasování:     pro – 9         proti – 4         zdržel se – 6 
Protinávrh Mgr. Haluzy nebyl p řijat  

 
Pan starost přečetl původní návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih nedoporučuje  prodej pozemku p.č. 308 v k.ú. Horní Heršpice vlastníkovi 
stavby na pozemku. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO 
MMB. 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 9         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 

                           

                        
9.6                      
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67  Brno, o vyjádření ke 
směně pozemku p.č. 1271/2 a části pozemku p.č. 1266/1 v k .ú. Komárov, ve 
vlastnictví společnosti AGROTEC a.s., se sídlem Brněnská 74, 69301 
Hustopeče  za části pozemků p.č. 1268, p.č. 1269/1, p.č. 1269/2 a p.č. 1270 
vše v k.ú Komárov, ve vlastnictví statutárního města Brna. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih nedoporučuje směnu pozemku p.č. 1271/2 a části pozemku p. č.1266/1        
v k.ú. Komárov, ve vlastnictví společnosti AGROTEC a.s., IČ: 005 44 957,  se sídlem               
Brněnská 74, 693 01 Hustopeče, za části pozemků p.č. 1268, p.č. 1269/1, p.č. 1269/2                       
a p.č. 1270 vše v k.ú. Komárov, ve vlastnictví statutárního města Brna.                                                                                                                        
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru písemně vyrozumět žadatele.                                                                                                                                                                     
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 
9.7                      
Žádost Českých drah, a.s., RMS Brno, se sídlem Kounicova 688/26,                       
611 43  Brno, o vyjádření k nabytí  pozemku p.č.  94 a části pozemku                     
p.č.  97,  k.ú. Horní Heršpice do vlastnictví statutárního města Brna. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 31. zasedání dne 09.12.2015 
 
 
Proběhla diskuse ohledně předkládaného materiálu – nabytí  pozemku p.č.  94 a části 
pozemku p.č.  97,  k.ú. Horní Heršpice do vlastnictví statutárního města Brna (Ing. Harant, 
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UČR – p. Reich). Diskuse – byla by vhodná směna, stejně jako u SŽDC;  vhodné dobudovat 
veřejnou komunikaci a zprovoznit ji).  
 
Usnesení:    
ZMČ Brno-jih doporučuje  nabytí pozemku p.č. 94 a části pozemku p.č. 97 v k.ú. Horní 
Heršpice, z vlastnictví Českých drah, a.s., nábřeží Ludvíka Svobody 1222/12, Nové 
město, 110 00  Praha, IČ: 70994226, do vlastnictví statutárního města Brna, z úrovně 
Magistrátu města Brna. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně 
žadatele a MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
ad 10) Odměna člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která 

není členkou ZMČ Brno-jih - za II. pololetí 2015 
 

10.1                           
Odměna člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která není členkou 
ZMČ Brno-jih - za II. pololetí 2015.  

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Komentář:  
Odměna se vyplácí na základě platných „Zásad odměňování – 17. novelizace“ a je 
poskytována fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce, za výkon funkce členů 
výborů. Odměnu stanoví ZMČ dle § 84 odst. 2, písm. u), zák. č. 128/2000 Sb., v platném 
znění. Návrh předloží rada vždy za pololetí.  
 
Usnesení:   
ZMČ Brno–jih schvaluje na základě § 84 odst. 2 písm. u),  zákona č. 128/2000 Sb., v platném 
znění, odměnu člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která není členkou ZMČ                   
Brno-jih – za  II. pololetí 2015 v rozsahu a výši uvedené v příloze.  
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 

ad 11) Odměna pro neuvolněného zastupitele MČ Brno-jih, člena  
Komise – Kronikář MČ Brno-jih  

 

11.1                           
Odměna pro neuvolněného zastupitele MČ Brno-jih, pana Karla Potáčka, 
člena  Komise – Kronikář MČ Brno-jih.   

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 30. zasedání dne 26.11.2015 
 

Komentář:  
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RMČ na svém zasedání R7/025 dne 30.09.2015 zřídila Kronikáře městské části Brno-jih jako 
komisi při RMČ ve smyslu § 122 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 
v platném znění, ve složení Karel Potáček, Jana Miková a Dana Kalová. Komisi přísluší 
odměna dnem 1. 10. 2015 ve výši 8.000,- Kč na osobu a rok.  
 
Usnesení:   
ZMČ Brno–jih schvaluje odměnu pro neuvolněného zastupitele MČ Brno-jih p. Karla 
Potáčka, člena  Komise – Kronikář MČ Brno-jih, ve výši  8.000,- Kč/rok. 
 
Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
 
 
ad 12) Návrh na změnu zřizovacích listin ZŠ a MŠ 

 
12.1                           
Návrh na změnu zřizovací listiny MŠ Brno, Hněvkovského 62, p.o. zřízenou 
MČ Brno-jih.  

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 29. zasedání dne 11.11.2015 
          
Přílohy:  
1. Dodatek č. 7 – Zřizovací listina Mateřské školy Brno, Hněvkovského 62, PO – úplné znění 

(vzor pro MŠ)  
2. Příloha č. 8 – Seznam majetku. 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 29. zasedání dne 11. 11. 2015. RMČ Brno-jih schválila 
předložené změny ve zřizovacích listinách příspěvkových organizací – základních                              
a mateřských škol, zřizovaných MČ Brno-jih a doporučuje tyto změny ZMČ Brno-jih ke 
schválení. 
 
Zdůvodnění: 
Změna se týká Čl. V. odst. 1, kde se doplňuje další příloha v příslušném pořadí, neboť MČ 
Brno-jih svěřuje nemovitý majetek MŠ Hněvkovského, který vybudovala vlastní investorskou 
činností. Jedná se o nově vybudovaný investiční majetek DHM – zpevnění plochy včetně 
vsakování v pořizovací hodnotě Kč 1,234.979,62 Kč. Majetek bude MŠ Brno,                 
Hněvkovského 62, p.o. předán k datu 1. 1. 2016. 
 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih schvaluje návrh změny zřizovací listiny MŠ Brno, Hněvkovského 62, p.o. 
zřízenou MČ Brno-jih   a pověřuje starostu jejím podpisem. 
 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

 
12.2                           
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Návrh na změnu zřizovací listiny ZŠ Brno, Tuháčkova 25, p.o. zřízenou MČ 
Brno-jih.  

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 29. zasedání dne 11.11.2015 
 

Přílohy:  
1. Dodatek č. 9 – Zřizovací  listina  Základní školy  Brno,  Tuháčkova 25, PO –   úplné   
    znění (vzor pro ZŠ)  
2. Příloha č. 10 – Seznam majetku. 
          
Projednáno v RMČ Brno-jih na 29. zasedání dne 11.11.2015. RMČ Brno-jih schválila 
předloženou změnu ve zřizovací listině příspěvkové organizace. RMČ Brno-jih postoupila 
tento materiál ZMČ Brno-jih. 
 
Zdůvodnění: 
Změna se týká Čl. V. odst. 1, kde se doplňuje další příloha v příslušném pořadí, neboť MČ 
Brno-jih svěřuje movitý majetek ZŠ Tuháčkova, který zakoupila. 
 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih schvaluje návrh změny zřizovací listiny ZŠ Brno, Tuháčkova 25, p.o. 
zřízenou MČ Brno-jih  a pověřuje starostu jejím podpisem. 
 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
12.3                           
Návrh na změnu zřizovacích listin školských příspěvkových organizací při 
MČ Brno-jih – zavedení kontrolního mechanismu zřizovatele pro uzavírání 
smluv o dodávkách elektrické energie a plynu. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 31. zasedání dne 09.12.2015 
 

Zdůvodnění: 
Z důvodu úspor na výdajích za odběr plynu a elektrické energie se navrhuje zavedení níže 
uvedeného kontrolního mechanismu pro MČ Brno-jih jako zřizovatele školských 
příspěvkových organizací v podobě nutnosti předchozího písemného souhlasu zřizovatele                 
(v praxi to bude souhlas RMČ) s uzavřením dodavatelských smluv či jejich dodatků na odběr 
plynu a elektrické energie příspěvkovou organizací. Příslušná smlouva (resp. její dodatek) 
bude i nadále uzavírána příspěvkovou organizací jejím jménem a na její účet, neboť tyto 
organizace mají vlastní právní subjektivitu (vlastní IČ) a jsou tak k tomuto právnímu jednání 
přímo legitimovány. Tato změna se týká všech základních a mateřských škol, jejichž 
zřizovatelem je MČ Brno-jih.  
 
Čl. VI. zřizovacích listin se doplňuj o bod 20 následujícího znění:  

Smlouvy o dodávkách elektřiny a plynu či jejich dodatky je příspěvková organizace 
oprávněna uzavírat s příslušnými dodavateli těchto médií pouze po předchozím písemném 
souhlasu zřizovatele.  
Projednáno v RMČ na 31. zasedání R7/031 dne 09.12.2015 s výsledkem: 
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Rada MČ Brno-jih souhlasí s doplněním zřizovacích listin všech školských 
příspěvkových organizací, jejichž zřizovatelem je MČ Brno-jih, o následující klauzuli:  

„Smlouvy o dodávkách elektřiny a plynu či jejich dodatky je příspěvková organizace 
oprávněna uzavírat s příslušnými dodavateli těchto médií pouze po předchozím písemném 
souhlasu zřizovatele.“ 
 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih schvaluje návrh změny zřizovacích listin všech školských příspěvkových 
organizací, jejichž zřizovatelem je MČ Brno-jih,  a pověřuje starostu jejím podpisem.  
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 
ad 13) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města 

Brna   
 

13.1   
Návrh vyhlášky v souladu s čl. 77 odst. 3 a 4  Statutu města Brna, kterou se 
mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního města Brna                        
č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 31. zasedání dne 09.12. 2015 
 

 
Komentář: 
Pracovní skupina pro novelizaci Statutu města Brna projednala materiál na svém jednání dne 
19.11.2015 a doporučila uvedené změny a doplnění ke schválení. 
 
Přílohy:     
- Návrh obecně závazné vyhlášky č. ...../2016,  kterou se mění a doplňuje obecně závazná 

vyhláška statutárního města Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění 
pozdějších vyhlášek 

- Důvodová zpráva 
 

Projednáno v RMČ na 31. zasedání R7/031 dne 09.12.2015. RMČ Brno-jih doporučuje 
ZMČ schválit připomínky k obecně závazné vyhlášce č.   /2016, kterou se mění a doplňuje 
obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města 
Brna, ve znění doporučení pracovní skupinou pro novelizaci Statutu města Brna  na jednání  
dne 19.11.2015: 
Článek 76 – Finanční hospodaření  
Ostatní ustanovení 
[51] -  Formulace ustanovení je nepřehledná a nesrozumitelná. Zejména formulací ve druhém 
odstavci může dojít k mylnému výkladu. 
 
Proběhla diskuse ohledně předkládaného materiálu – návrh obecně závazné vyhlášky                       
č.   /2016, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního města Brna                    
č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna (Mgr. Haluza, p. starosta, Ing. Harant,                       
Ing. Lamparter). Diskuse – formulace ustanovení je nepřehledná a nesrozumitelná – v jedné 
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větě 10 interpunkčních znamének, což může mít více výkladů; p. Haluza vysvětlil některé 
nejasnosti přítomným členům zastupitelstva - viz důvodová zpráva, materiál přišel z města, 
dívali se na to  právníci, musí to tam mít takto napsané).  

 
Usnesení:   
ZMČ Brno – jih  doporučuje ZMB schválit návrh obecně závazné vyhlášky č.   /2016, 
kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. 20/2001, 
kterou se vydává Statut města Brna, ve znění doporučení pracovní skupinou pro novelizaci 
Statutu města Brna  na jednání  dne 19.11.2015, s připomínkou k Článku 76 – Finanční 
hospodaření, Ostatní ustanovení [51] - „Formulace ustanovení je nepřehledná                           
a nesrozumitelná. Zejména formulací ve druhém odstavci může dojít k mylnému 
výkladu“ . 
            
 
Hlasování:  pro – 11        proti – 0           zdržel se – 8           
Usnesení bylo přijato 
 
 
ad 14) Různé   
 
14.1  
Dotazy  
 
Ing. Böhmová – Dotaz, kdo prováděl úpravy před radnicí („kačírku“ je malá vrstva), který 
zahradník a z jakého projektu to dělal a kolik to stálo? Dotaz, zda existuje projekt.  
 
p. starosta – Projekt na to není.  
 
Ing. Rusler (vedoucí OŽP) – Zadání fyzické osobě - xxx, cena kolem 80.000,- Kč.  
 
p. starosta – Doplnil informaci – cena cca 80.000,- Kč, ve které je zahrnuta i 1 roční údržba 
(rostlinek).  
 
Ing. Böhmová – Poslala příspěvek do Jižního Kurýra a nebyl uveřejněn. Chce pouze 
konstatovat, že svoboda slova a projevu dostala zas za své. Doufá, že dostane písemnou 
odpověď.  
 
p. starosta – My na to rozhodně reagovat budeme, rozhodla o tom redakční komise – požádal 
o vyjádření UČR – p. Pavla Reicha 
 
UČR - p. Reich – Každopádně příspěvek nebyl otištěn, z jednoho prostého důvodu, protože pí 
Böhmová v něm uvedla lež. Komise to konstatovala jednomyslně. Rada schválila rozhodnutí 
komise 4:1 s tím, že ten 1 hlas proti navrhoval příspěvek otisknout s tím, že bude ta lež 
jmenována, v čem je ta informace nepravdivá. Abych byl konkrétní, minule se tady probíraly 
koupě nemovitostí, k tomu tady byla debata o posudcích. Pí Böhmová v článku uvedla, že 
„koalice nebyla schopna (ochotna) předložit posudky“. Nicméně přímo v zápise, což je úřední 
dokument (byl schválen ověřovateli), je uvedeno – jednak jsou tam částky z těch posudků a 
jednak je tam nabídka, zda ty posudky má pan starosta nebo pan Vacek přinést, a je tam tedy 
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vyjádření p. Haranta, že stačí ústně.  I když pí Böhmová dostala upozornění, nebo výzvu, aby 
odstranila tu nepravdivou informaci, reagovala pouze dopisem, se kterým lze v zásadě 
souhlasit, že informace nemůže nikdo posuzovat, názory nemůže nikdo posuzovat. Ale pí 
Böhmová bohužel uvedla lež, nikoliv názor. Názory opravdu nikdo posuzovat nechce, ty ať 
posoudí čtenáři. Vůbec neuvedla dotaz, třeba že si není vědoma žádné lži a kterou lež myslí 
komise. Jinými slovy, bylo to neuveřejněno proto, že tam ta lživá, informace byla. Myslím si, 
že komise přesto, že by mohla do textu zasahovat, že je vhodné, že to neudělala a řešila to 
tímto způsobem. Ten způsob byl naprosto korektní, na rozdíl od článku pí Böhmové. 
 
Ing. Böhmová – Takže všichni, jak tu sedíme, víme, že ty posudky byly tady k dispozici 
zastupitelům – víme to.  
 
UČR - p. Reich – O to tam nejde – pí Böhmová nenapsala, že nebyly tady na stole. Napsala, 
že koalice nebyla schopna je předložit. Byla schopná a ta nabídka tu padla.                
 
Ing. Böhmová – Nabídka na posudky byla až v průběhu jednání. Ona se chce bavit o tom, že 
když opozice napíše, ať si napíše cokoliv, přece tiskový zákon není o tom, co se píšou pravdy 
- z jakého pohledu pravdy? Z jejího pohledu může být pravda taková, z pohledu pana Ing. 
Haranta jiná pravda, z pohledu p. Reicha také jiná. Takže se jí zdá, že skutečně brání svobodě 
slova. Lidé se jí ptají, jak to že nemá článek v Jižním Kurýru, proč něco nepíše? Bráníte nám 
v tom, abych něco uveřejnila a není na Vás posuzovat, jestli je to správné. My jsme 
neposuzovali pana Ing. Rotrekla a pí Bočkovou. Psali si své články a my jsme je 
neposuzovali. Takže koalice může zveřejnit článek v Jižním Kurýru a opozice ne. Chce 
písemnou odpověď. 
 
UČR - p. Reich – Dostanete ji písemně, nepochybně. Všechno co tu zazní, bude písemně, 
bude to v zápise. Zápis je úřední dokument.                
 
Ing. Böhmová – V zápise jsou ceny. Ona si na to pamatuje moc dobře. Pan starosta to řekl 
nebo měl ty ceny. To se nestihlo ani zapsat, natož nad tím přemýšlet. Ví, že nabízeli, že 
skončí a udělají si přestávku. Nelíbí se jí toto jednání, měli mít čas doma prostudovat  
znalecké posudky. A ty jim k dispozici nebyly dány. 
 
UČR - p. Reich – Ale takhle to v tom článku nebylo. V článku bylo obvinění, že vedení MČ 
nebylo schopno předložit znalecké posudky. Každý se na to může dívat jinak. Na řadu věcí se 
můžeme dívat odlišně, můžeme o nich diskutovat. Ale pokud existuje dokument, který nějaké 
tvrzení vyvrací – a zápis je takovým dokumentem – na základě toho komise rozhodla tak, jak 
rozhodla. Podotýká, že rozhodla jednomyslně, včetně hlasu členky, která je tam za jejich 
stranu. 
 
Ing. Dočekal – Dotaz - přišla žádost, nebo informace, aby se vykácely stromy od garáží  
(E.ON), že tam musí vytáhnout starý kabel, který dosluhoval. V minulých měsících se to 
kopalo, žádný starý kabel se nevytahoval a položily se tam kabely nové.  Občané, kterým to 
hodně vadilo, že ty stromy se pokácely, tak vše sledovali, a pak mu hlásili, že tam žádný starý 
kabel nevytahovali. Položila se tam jenom nová kabeláž, nové vedení. Původní záměr byl, aby 
se vytáhl starý kabel a z ekonomických důvodů to tam nechali. 
 
p. starosta – My jsme z toho také šťastni nebyli. Dotaz na p. Ruslera, který stavbu sledoval, 
zda byly nějaké dokumenty pro tuto stavbu?  
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Ing. Rusler (vedoucí OŽP) – Kabel položili do stávající trasy, už dosluhoval, proto došlo 
k výměně. Musel se položit nový (stromy překážely).  
 
p. starosta – Přesto, že jsme to řešili, jestli to nejde položit vedle, E.ON trval na té trase, která 
tu byla. 
 
Ing. Dočekal – Udělala se ulice „Nová Agrozet“, předpokládá, že se tak jmenuje. Když jede 
tramvají do města, vystoupí z tramvaje, tak je tam krásná křižovatka, ale není tam žádný 
přechod pro chodce. Teď se dozvěděl, že existuje 1. etapa realizace přeložky tramvaje 
Dornych x Plotní, pak budou následovat další etapy. Dotaz, jak ti lidí tam budou přecházet 
přes ulici? Požadavek udělat přechod alespoň u  zastávky, před nebo za, aby se lidé dostali na 
druhou stranu. Mohli by tam dát semafory s přechodem. Až bude přeložena doprava, jak ti 
lidé tam přejdou? 
 
p. starosta – Zatím se ta ulice tak jmenuje „Nová Agrozet“, v J. Kurýru je anketa o název ulice 
– můžete se zúčastnit. Dokumentaci neviděl, ale když je tam křižovatka, tak předpokládá, že 
tam bude přechod s těmi semafory. Ale zatím tam není – viděl to. 
 
UČR - p. Reich – My to navrhneme Odboru dopravy, jenom má trošku obavy,  je to víc než                 
7 m a není žádný dělící pankejt, takže tam „narazíme“ na předpisy.  
 
p. starosta – Zjistíme, jak je to v dokumentaci. 
 
Ing. Dočekal – Když přejde most před Ponávku a chce jít k sídlišti, bylo by tam potřeba udělat 
schody. Spousta obbčanů se tam kloužou po blátě. Bylo by bezpečnější, aby to tam bylo 
schůdné. 
 
p. starosta – Směrem k výběhu, aby to šlo víc na ten kopec (zjistíme). 
 
Ing. Dočekal –   Neplánované parkování na zpevněné betonové ploše (jak je násep) 
 
Ing. Dočekal – Chtěl se zeptat nebo požádat – paní která bydlí nad tím jednopokojovým 
bytem, kde došlo k úmrtí, da by se nedalo  nějak přimluvit, aby  to policie rychle dořešila, aby 
se ten byt mohl nějakým způsobem dát do slušného stavu. 
 
p. starosta – Každý den se na to myslí. 
 
pí Šebelová (vedoucí BO) – PČR to řeší, ale je tam nájemník, takže ten byt musí zpřístupnit 
nájemník. 
 
Ing. Dočekal – Jak je možné, že člověk, který má s BO sjednaný nájem, to pronajímá někomu 
úplně jinému? 
 
pí Šebelová (vedoucí BO) – To dnes může. Dneska už  to možné je. 
 
p. starosta – Umožňuje to nový Občanský zákoník, bohužel. 
 
Ing. Harant – Před 4 dny stará paní, téměř 80 letá, se vracela  domů z divadla a vystoupila 
v Komárově. Po cestě na autobus ji přepadli 2 mladící a ukradli jí kabelku, kde měla doklady 
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a všechno. Byl se tam podívat, možná by stálo za to, promluvit s VO, zda by se nedalo 
instalovat ještě 1 – 2 lampy, které by víc osvětlily ten prostor (je tam tma). 
 
p. starosta – Prověříme. 
 
p. starosta – Domníval se, že zde bude mít někdo dotaz na automaty, uvede tedy ve známost 
tato čísla: k 31.12.2014 bylo registrováno 116 ks automatů na území MČ, nyní k 30.11.2015 –
– 24 ks.  Abyste věděli to číslo, že nějakým způsobem to ubývá.  Ovšem druhou stranou 
mince je, že se opět začínají objevovat nějaké náhrady – kvízomaty, což zatím nějakým 
způsobem nelze, nebo se neví, jak to postihovat (problém). 
 
p. Kittner – Nemusí hlásit MČ? 
 
p. starosta – Nemusí, navíc neplatí daně. 
 
Mgr. Haluza – Chtěl by nejenom jménem svým, ale i jménem klubu ČSSD popřát všem hezké 
svátky a mnoho zdraví do nového roku. 
 
14.2      
Závěr 
Pan starosta také popřál všem hezké svátky, hodně zdraví, uvidí se opět 17. 3. 2016 na dalším 
zasedání ZMČ. Poděkoval  všem za účast na posledním zasedání  v tomto roce a ukončil           
7. zasedání ZMČ Brno-jih.          
          
Ukončení zasedání v 19.30 h. 
 
 

Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  18.12.2015 
 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………………………… 
 
 
pí Dita Nová …………………………………………….................................... 
 
 
p. Petr Kittner .....………………………………………………………………. 
 
 
 
 
 
                                                                                          Mgr. Ing. Daniel Kypr 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


